
Informace ze zasedání OKRR dne 11. ledna 2024 

 

Okresní kontrolní a revizní rada OSH Klatovy se sešla podle plánu práce na rok 2024.    

Jednání se zúčastnil starosta OSH p. J. Šimáček a za kancelář OSH pí. J. Janečková.       

 

Zahájení provedl předseda OKRR V. Lašek 

 

Podle programu bylo projednáno: 

 

1.  Výsledky hospodaření za rok 2023. 

Plán hospodaření OSH na rok 2023  byl schválený jako přebytkový s částkou 1 769 850 Kč 

na příjmech a s částkou 1 533 250 Kč na výdajích, s plánovaným přebytkem 236 600 Kč 

Na příjmech k 31.12.2023 bylo dosaženo celkem  1 760 850 Kč. 

Ke stejnému datu, po započtení posledních položek za měsíc prosinec, by měly výdaje činit cca 

1 454 500 Kč. Je předpoklad, že hospodaření  OSH za rok 2023 skončí s přebytkem cca 306 350 Kč 

Dále hospodařilo OSH s dotacemi přidělenými od Ministerstva školství, mládeže a tělovýchovy, 

NAS, Ministerstva vnitra a Města Klatovy ve výši 240 950 Kč.  

Tyto dotace se použily na školení vedoucích, soutěže a  provoz OSH, byly vyčerpány v celé výši.  

Dále nám byly poskytnuty dotace od Plzeňského kraje ve výši 798 000 Kč.  

Částka 610 770 Kč byla použita na vybavení pro SDH a částka 187 230 Kč na zajištění akcí 

pořádaných OSH a částečně na provoz kanceláře OSH. Dotace byly také vyčerpány v plné výši. 

 

2.  Paní Janečková seznámila členy revizní rady, jak probíhá placení členských příspěvků na         

rok 2024. Ke dni dnešního jednání má přibližně 1/4 sborů našeho okresu uhrazené členské 

příspěvky. 

 

3. Jednotliví členové revizní rady a starosta OSH p. Šimáček se vyjádřili k úrovni probíhajících 

valných hromad, které navštívili. Valné hromady mají velmi dobrou úroveň. 

Bohužel v posledních letech bývá účast členů sboru okolo 50 %. Je dobré, že se zúčastňují valných 

hromad zástupci obcí. Vhodná je také účast zástupců z VV a OR OSH. To ale vzhledem k velkému 

počtu sborů v našem okrese a krátkému časovému úseku konání VH lze jen těžko obsáhnout. 

 

4. P. Lašek  informoval o jednáním komise na přípravu XII. Okresního plesu, která se sešla  9.1., 

zde v kanceláři. Ples se bude konat  2. března v Petrovicích u Sušice. Informace doplnil p. Šimáček, 

co už je zajištěno a co bude ještě potřeba zajistit.  

 

5. Podle plánu VV OSH proběhla 15.12. inventarizace majetku OSH, za účasti schválené inventurní 

komise. Inventura majetku byla provedena fyzickou kontrolou podle předloženého inventurního 

seznamu. Všechny položky byly zkontrolovány, případně doplněny inventárním číslem. 

Byla zkontrolována hotovost v pokladně. Žádné nesrovnalosti nebyly zjištěny. 

 

6. Byla provedena pravidelná kontrola účetních dokladů za měsíc prosinec, závady nebyly zjištěny. 

 

7. V různém 

- P. Lašek informoval o termínech nejbližších jednání vyšších orgánů OSH, KSH. 

- Komise vedla krátkou diskusi o pravidlech k registrování sportovců. Ve sborech se objevují 

nejasnosti k těmto registracím. Jestli jsou napsaná nějaká pravidla (návod) k těmto registracím. 

 

 

    

     


